
 
 
Styrelsen i Kumla Samfällighetsförening har ordet: 
 
Styrelsemöte 42, 2020-01-18. 
 
God Fortsättning! 
Den nya styrelsen har bestämt att återuppta traditionen med korta skrivna meddelanden 
efter våra styrelsemöten.  
 
Nya medlemmar: 
Vi vill börja med att önska alla nyinflyttade välkomna till Kumla Samfällighetsförening!  
Medlemmar av styrelsen kommer att besöka alla nya medlemmar under våren för att önska 
er välkomna och förmedla lite information direkt till er samt att svara på eventuella frågor.  
 
Kommunalt vatten & avlopp: 
Kenneth Bjerner påminde styrelsen om att vi bör tidigt hålla oss informerade i ärendet om, 
att vi inom en inte så avlägsen framtid, får möjlighet att få kommunalt vatten och avlopp. 
Vi bestämde under styrelsemötet att styrelsen bör verka som en informationskanal i VA-
frågan. Vi ska arrangera ett möte mellan vår styrelse och kommunen för att få en tidsplan 
och en förståelse hur kommunens policy är vid anslutning av vatten & avlopp för enskilda 
fastighetsägare. 
Kontakt med kommunen har tagits. 
Viss information finns på websidan https://www.sevab.com/privat/vatten-
avlopp/aktuella-va-arbeten/harad/ 
 
Övrigt: 
”Stenen” vi har haft fokus på under lång tid har att sprängts bort. Tack till Mattias Grahn 
som äntligen fixade denna ”surdeg”. 
 
Styrelsens sammansättning: 
 
Kassör: Agnetha Gindemo Holmgren som har lovat att stanna kvar till årsstämman i sommar. 
Tack Agneta för att du hjälper oss trots att du flyttat från Sjöborgsvägen! 
Styrelsemedlemmar: Mattias Grahn, Magnus Jensen, Eva Lindström (fungerar som 
sekreterare för tillfället). 
Ordförande: Bengt Nielsen, fram till årsstämman i sommar. 
Suppleanter: Katarina Evetorp och Tommy Ericsson 
 
Nästa styrelsemöte blir 2020-03-07. 
 
Fortsätt att njuta av ”vinter-våren”! 
 
Styrelsen i Härads Kumla Samfällighetsförening, 2020-02-15. 
 
 


